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Zápis 

z jednání Vědecké rady Zemědělské fakulty  

JU v Českých Budějovicích ze dne 22.5.2014 

 

Přítomni:  17 interních a 12 externích členů Vědecké rady  

Nepřítomni (bez titulů): Ondr, Rolínek, Bíro, Illek, Zeman 

 

Program: 

1. Zahájení a schválení programu  

2. Změny ve složení Vědecké rady 

3. Habilitační řízení Ing. Jakuba Broma, Ph.D. 

4. Habilitační řízení Mgr. Martina Šlachty, Ph.D. 

5. Zahájení habilitačního řízení Ing. Michaela Bartoše, CSc. 

6. Zahájení habilitačního řízení Ing. Jana Moudrého, Ph.D. 

7. Různé  

 
ad 1.  

Jednání VR zahájil děkan prof. Ing. Miloslav Šoch, CSc., dr. h. c. Přivítal všechny přítomné 
členy VR, konstatoval, že je VR schopná usnášení. Vědecká rada hlasováním schválila 
předložený program jednání.  

ad 2. 
Děkan ZF prof. Ing. Miloslav Šoch, CSc., dr. h. c. představil nově jmenované členy Vědecké 
rady:  
doc. RNDr. Petr Bartoš, Ph.D. – vedoucí Katedry zemědělské, dopravní a manipulační 
techniky 
doc. Ing. Pavel Ryant, Ph.D. – děkan Agronomické fakulty Mendelovy Univerzity v Brně. 
Členství ve Vědecké radě ZF JU bylo ukončeno doc. RNDr. Jiřímu Gabrielovi a doc. Ing. 
Antonínu Jelínkovi, CSc. 
 

ad 3. 

Habilitační řízení Ing. Jakuba Broma, Ph.D.  

Děkan ZF prof. Ing. Miloslav Šoch, CSc., dr. h. c. zahájil habilitační řízení Ing. Jakuba Broma, 
Ph.D. v oboru Aplikovaná a krajinná ekologie. Přivítal členy habilitační komise, oponenty a 
hosty. 
Děkan z řad členů VR jmenoval 3 hodnotitele habilitační přednášky: prof. Řehouta, doc. 
Rajcharda, prof. Čížkovou a 2 skrutátory: doc. Maršálka a doc. Váchu. 
Předseda habilitační komise prof. Ing. Sklenička, CSc. představil kandidáta a přednesl 
výsledky jednání habilitační komise. Hodnocení komise bylo kladné.  
Ing. Jakub Brom, Ph.D. přednesl přednášku na téma Význam vegetačního krytu v krajině 
v disipaci sluneční energie a v utváření místního klimatu a koloběhu vody. 
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Po přečtení oponentských posudků prof. Ing. Čermáka, CSc., doc. RNDr. Pavla Cudlína, CSc. a 
doc. Ing. Buchteleho, Ph.D. (omluven, přečetl prof. Sklenička) habilitant odpověděl podrobně 
na všechny dotazy oponentů.  
Z důvodu nepřítomnosti vedoucího Katedry krajinného managementu doc. Ondra přečetl 
proděkan Štěrba jeho kladné doporučení ke jmenování Ing. Broma docentem.  Kladné 
stanovisko vyjádřila i prof. Čížková. 
V následné vědecké rozpravě odpověděl na dotazy a připomínky doc. Sejáka, doc. Lukešové, 
prof. Lukeše, prof. Tlustoše, doc. Maršálka, prof. Čermáka a doc. Čížkové. 
Prof. Řehout přednesl hodnocení přednášky vytvořené hodnotící komisí. Hodnotící komise 
doporučila vědecké radě uznat přednášku jako odpovídající požadavkům habilitačního řízení. 
Poté následovalo tajné hlasování členů VR. 

Výsledky hlasování: 
Přítomno: 29 členů VR  z 34 
Hlasovalo:  29  
z toho kladných hlasů: 29 

                záporných hlasů: 0 
                neplatných hlasů: 0 
 
Na základě kladného výsledku hlasování vědecké rady prof. Ing. Miloslav Šoch, CSc., dr. h. c. 
poblahopřál Ing. Jakubu Bromovi, Ph.D. a oznámil, že návrh na jmenování docentem pro 
obor Aplikovaná a krajinná ekologie bude podle zákona postoupen rektorovi JU k dalšímu 
řízení dle zákona č.111/98 Sb. 
 
Ad 3. 

Habilitační řízení Mgr. Martina Šlachty, Ph.D.  

Děkan ZF prof. Ing. Miloslav Šoch, CSc., dr. h. c. zahájil habilitační řízení Mgr. Martina Šlachty, 
Ph.D. v oboru Aplikovaná a krajinná ekologie. Přivítal členy habilitační komise, oponenty a 
hosty. 
Děkan z řad členů VR jmenoval 3 hodnotitele habilitační přednášky: prof. Matouška, prof. 
Trávníčka a prof. Čítka a 2 skrutátory: doc. Maršálka a doc. Váchu. 
Předseda habilitační komise prof. Ing. Šantrůček, CSc. představil kandidáta a přednesl 
výsledky jednání habilitační komise. Hodnocení komise bylo kladné.  
Mgr. Martin Šlechta, Ph.D. přednesl přednášku na téma Udržitelné využívání 
ekosystémových služeb v agrosystémech. 
Po přečtení oponentských posudků prof. Ing. Jana Broučka, DrSc, prof. Ing. Jána Jančoviče, 
Ph.D. a prof. RNDr. Miroslava Bartáka CSc. habilitant odpověděl podrobně na všechny dotazy 
oponentů.  
V následné vědecké rozpravě odpověděl na dotazy a připomínky doc.Váchy, prof. Bartáka, 
doc. Čížkové, prof. Balíka a Ing. Štěrby, prof. Lukeše a prof. Trávníčka.  
 Hodnocení přednášky přednesl za hodnotící komisi prof. Matušek.  
Hodnocení bylo kladné.  
Prof. Ing. Jan Moudrý, CSc. vyjádřil své kladné doporučení ke jmenování Mgr. Šlachty 
docentem.   
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Poté následovalo tajné hlasování členů VR. 

Výsledky hlasování: 
Přítomno:  29 členů VR  z 34 
Hlasovalo:  29  
z toho kladných hlasů: 25 

                záporných hlasů: 1 
                neplatných hlasů: 3 
 
Na základě kladného výsledku hlasování vědecké rady prof. Ing. Miloslav Šoch, CSc., dr. h. c. 
poblahopřál Mgr. Martinovu Šlachtovi, Ph.D. a oznámil, že návrh na jmenování docentem 
pro obor Aplikovaná a krajinná ekologie bude podle zákona postoupen rektorovi JU k 
dalšímu řízení dle zákona č.111/98 Sb. 
 
ad 4. 

Zahájení habilitačního řízení Ing. Michaela Bartoše, CSc. 

Proděkan Křížek předložil podle § 72 odst. 2 zákona 111/98 Sb. Vědecké radě k projednání 
návrh na zahájení habilitačního řízení Ing. Michaela Bartoše, CSc., odborného asistenta na 
Zemědělské fakultě Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích v oboru Aplikovaná a 
krajinná ekologie. 
Název práce:  Změny ve venkovském prostoru a jeho udržitelný rozvoj 

Prof. Křížek představil uchazeče a potvrdil, že uchazeč v souladu se zákonem o vysokých 
školách č.111/98 Sb. a s Rozhodnutím rektora o provádění habilitačního řízení na JU v 
Českých Budějovicích předložil všechny požadované doklady a splňuje podmínky pro 
zahájení habilitačního řízení. Členové Vědecké rady dostali podklady k posouzení 
elektronicky. Proděkan Křížek nicméně uvedl některé připomínky, které nejsou doporučující 
pro zahájení habilitačního řízení. 
Následovala diskuse: 

- Prof. Čížková přečetla vyjádření vedoucího KKM doc. Ondra, který byl na jednání 
Vědecké omluven. Jeho doporučení bylo kladné.  

- Prof. Šoch rovněž vyjádřil kladné stanovisko a oponoval názory prof. Křížka. 
- Prof. Lukeš se vyjádřil kategoricky proti zahájení habilitačního řízení Ing. Bartoše. 
- Prof. Čížková uvedla ze zkušenosti z výuky doktoranda, že metody Ing. Bartoše jsou 

zastaralé. 
 
Hlasování: 
Přítomno: 26 z celkového počtu 34 členů VR 
Pro: 3      Proti: 7    Zdrželi se: 16 
 
Závěr: 
Vědecká rada svým hlasováním rozhodla o zastavení habilitačního řízení Ing. Michaela 
Bartoše, CSc. 
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ad 5. 

Zahájení habilitačního řízení Ing. Jana Moudrého, Ph. D. 

Proděkan Křížek předložil podle § 72 odst. 2 zákona 111/98 Sb. Vědecké radě k projednání 
návrh na zahájení habilitačního řízení Ing. Jana Moudrého, Ph. D., odborného asistenta na 
Zemědělské fakultě Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích v oboru Obecná produkce 
rostlinná. 
Název práce: Emise skleníkových plynů při pěstování rostlin v konvenčním a ekologickém 
systému hospodaření. 
Představení uchazeče přednesl proděkan Konvalina. Prof. Křížek potvrdil, že uchazeč 
v souladu se zákonem o vysokých školách č.111/98 Sb. a s Rozhodnutím rektora o provádění 
habilitačního řízení na JU v Českých Budějovicích předložil všechny požadované doklady a 
splňuje podmínky pro zahájení habilitačního řízení. Členové Vědecké rady dostali podklady k 
posouzení elektronicky. Spolu s  návrhem na zahájení habilitačního řízení předložil proděkan 
Křížek Vědecké radě návrh na složení pětičlenné habilitační komise:  

Předseda :  
prof. Ing. Bořivoj Šarapatka, CSc. – Univerzita Palackého Olomouc 
Členové :  
prof. Ing. Jan Váchal, CSc. – ZF JU 
prof. Ing. Jiřina Jílková, CSc.- Univerzita J. E. Purkyně Ústí nad Labem 
prof. Ing. Magdalena Lacko-Bartošová, CSc.- SPU v Nitre 
prof. Ing. Jaroslava Vráblíková, CSc.- Univerzita J. E. Purkyně Ústí nad Labem 
 
Hlasování: 
Přítomno: 26 členů z celkového počtu 34   
Pro: 25      Proti: 0    Zdrželi se: 1 
 
Závěr: 
Vědecká rada souhlasí se zahájením habilitačního řízení Ing. Jana Moudrého, Ph.D.   

 
ad 6.  

Projednání návrhu na rozšíření komisí pro SDZ a obhajoby DP 
 

Proděkan Suchý přednesl návrh na jmenování nových členů komisí: 
v oborové radě Zemědělské biotechnologie: 

doc. Ing. Tomáš Urban, 

Ph.D., prof. Ing. Miroslav Jůzl,  

CSc., Ing. Jaroslava Domkářová, Ph.D., 

 Ing. Václabv Dvořáček, Ph.D.,  

doc. RNDr. Zbyněk Zdráhal, Dr.    

Hlasování: 
Přítomno: 26 členů z celkového počtu 34   
Pro: 26      Proti: 0    Zdrželi se: 0 
Návrh byl schválen plným počtem přítomných členů VR. 
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Projednání návrhu na doplnění zkušebních komisí pro státní závěrečné 
zkoušky 
 
Proděkan Suchý přednesl návrh na doplnění zkušebních komisí pro SZZ: 
Domácí zkoušející: 

AEK Bc. 
Ing. Lubomír Bodlák, Ph.D. - Aplikovaná ekologie a ochrana krajiny 
PÚPN Bc. + nMgr. 
Ing. Václav Bystřický, Ph.D. - Geodézie v katastru 
PÚPN nMgr. 
Ing. Tomáš Pavlíček, Ph.D. - Regionální plánování 
 ZOO Bc. + nMgr. 
Ing. Libor Večerek – Základy zootechniky, Genetika a šlechtění hospodářských zvířat  

Externí zkoušející: 

TUSHK Bc. 
Ing. Petr Zajíček, Ph.D., MZE - vedoucí oddělení environmentálního a technologického 
rozvoje 
Ing. Jitka Götzová – MZE – ředitelka odboru bezpečnosti potravin  

AEK nMgr. 
Ing. Zdeněk Stehno, CSc. - Výzkumný ústav rostlinné výroby, Ruzyně 
AGRO nMgr. 
Ing. Hana Šťastná-Hricová - ředitelka regionální a okresní agrární komory  
 
Hlasování: 
Přítomno: 26 členů z celkového počtu 34   
Pro: 25      Proti: 1    Zdrželi se: 0 
Návrh byl schválen plným počtem přítomných členů VR. 
 

Schválení anglického navazujícího oboru Multifunkční zemědělství s 
anglickými názvy předmětů 
 
Proděkan Suchý přednesl návrh anglických názvů předmětů již dříve schváleného studijního 
oboru. V diskusi bylo podáno několik podnětů k úpravě anglických názvů. Tyto budou 
zapracovány po dohodě s garanty předmětů. 
 
Hlasování: 
Přítomno: 26 členů z celkového počtu 34   
Pro: 26      Proti: 0    Zdrželi se: 0 
Návrh byl schválen plným počtem přítomných členů VR. 
 
Děkan Šoch poděkoval přítomným za účast a jednání Vědecké rady ukončil a oznámil 
předběžný termín příštího jednání na 16.10.2014.. 
 
 
Zapsala: Karla Dvořáková 


